
Zápis z porady User Commitee 

Datum: 20.10.2017 

Přítomni: Bábor, Ligmajer, Turčan, Kormoš, Schánilec, Kolář 
Omluveni: Urbánek 

 

- Revize úkolů a připomínek z minulých porady (co se podařilo vyřešit – PC do Filtru, skříňky do 
chodby 100.000, doplnění ochranných brýlí do litografie, revize Multimetrů v Electrolabu, 
popisek k horní myčce, úklid v UHV a využití prádelny jako skladovací místo;  
a co se vyřešit stále nedaří a na čem se pracuje – FAQ na web k bookovacímu systému – Filip 
Ligmajer slíbil vyrobit první verzi ještě do listopadového UserMeetingu) 

- Igor s Vojtou se pokusí udělat akci StarWars promítání ještě do UserMeetingu (1.promítání) 
- PC učebna – myši a klávesnice, zkontrolovat popř. doplnit chybějící myši těmi drátovými 
- Stojany na kola sice již jsou, ale jsou špatné – kola to spíš ničí, jsou nízké, chtělo by to je 

nechat předělat 
- Nešla by zkrátit příjezdová závora cca. o 20cm tak aby mohli bezpečně projet cyklisté? 
- Terče a jiné aktuální info k danému přístroji najdou uživatelé v booking systému pod ikonou 

„L“ logbook v levém sloupci u přístroje 
- Uživatelé by uvítali kdyby jim jejich rezervace přišly na email jako událost do kalendáře a tím 

je měli aktuální u sebe (Ríša bude dotazovat u Mirky Zbrankové) 
- Program k UserMeetingu - Surprise (Igor, Filip, Lukáš, Vojta, Petr – nějaké live show 

vystoupení končící Rady uživatelů – „CEITEC Man“?) 
- Závody v převlékání do labů třídy 100 - zůstanou i letos (nějaké ceny určitě budou) 


